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FETÖ projesi hastane olsun
AYKUT GÖREN

ABONE OL      

Tuzluçayır, Kartaltepe ve Çağlayan Mahallesi sakinleri FETÖ’nün cami-cemevi projesi ile
ilgili Vali Ercan Topaca’ya çağrıda bulundu: Burası atıl kalmasın, kamu hastanesi olsun…
FETÖ kuruluşu olan Hacı Bektaşı Veli Kültür Eğitim Sağlık ve Araştırma Vakfı tarafından 2013 yılında
hayata geçirilmek istenen cami-cemevi Projesi, aradan geçen 4 yılın ardından Mamak'ta atıl
durumda bekliyor. Tuzluçayır, Kartaltepe ve Çağlayan mahalle sakinleri, mimari projeye aykırı olduğu
gerekçesi ile Mamak Belediyesi tarafından durdurulan inşaatın kamu hastanesine dönüştürülmesini
istiyor. Ankara Valisi Ercan Topaca'ya taleplerini ileten mahalle muhtarları, "Bina olduğu yerde
çürüyor. Bölgemizde yaşlı nüfus çok... Bu yüzden burası hastaneye dönüştürülsün" çağrısında
bulundu.

BİZİM İÇİN ÖNEMLİ…
SABAH Ankara'ya konuşan Mamak Belediye Başkanı Mesut Akgül de, "Burası arazi itibari ile sosyal-
kültürel tesis alanı... Burası mimari projeye aykırılıklardan dolayı mühürlendi. Burayla ilgili bölge halkıSON DAKİKA
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üzerinden kamuoyu araştırması yaptık ve bu araştırmada halk binanın sağlık merkezine
dönüştürülmesini istiyor. Bununla ilgili bölge halkından binlerce imza toplandı. Biz de bu isteklerini
Vali Ercan Topaca Bey'e ilettik. Buranın kamu hastanesine dönüştürülmesi gerekiyor. Buranın atıl bir
şekilde durmasından ziyade vatandaşa hizmet etmeye yönelik merkez haline dönüşmesi bizim içinde
önemli…"

'MUTABAKATA VARDIK'
?Tuzluçayır Mahalle Muhtarı Zülfikar Odabaşı: Biz buranın kamu hastanesi
olması için 3 mahallede imza kampanyası başlattık. Burada 4 bin imza
toplayıp bunu belediye başkanımıza, kaymakamımıza ve valiliğe ilettik.
Özellikle bizim bu bölgemizde hiç hastane yok. Halkın yüzde yüz isteği
budur… Bu 15 Temmuz'u hazırlamak için Fetullah Gülen'in bir projesiydi.
Burada böyle bir projeye ihtiyaç yok. Burada komşuluk var. Kimsenin
Alevilikle, Sünnilikle uğraştığı yok. Buranın sağcısı da solcusu da FETÖ'nün
bu projesine karşıdır. Burayla ilgili ortak bir mutabakata vardık.

'İÇİMİZİ SIZLATTI'
Çağlayan Mahalle Muhtarı Gani Pilavcı: Buranın atıl bir vaziyet alması içimizi sızlattı. Bizim
gidebildiğimiz en yakın yer Ankara Hastanesi ve Numune Hastanesi… Buranın hastaneye dönüşmesi
önemli bir ihtiyacı karşılamış olacak. Bu talebimizi Ankara Valimiz Ercan Topaca'ya da ilettik.

'İNSANLAR YAKIN HASTANE İSTİYOR'
Kartaltepe Mahalle Muhtarı Abidin Göndelen: Cami imamlarının ve halkımızın görüşlerini aldık.
Buranın kamu hastanesi olmasını istememizdeki en büyük sebep bölgedeki yaşlılık oranın oldukça
yüksek olmasıdır. Bizim mahallemizin şuanda yüzde 65'i yaşlı nüfus… Bunun içinde insanların buraya
yakın bir hastaneye ihtiyacı var. Bu bina bunun için uygun.
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